
 

 

 

 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання тридцять восьмої сесії  

міської ради восьмого скликання  

 

28 вересня 2022 року м.Пирятин № 39 

 

Обрано депутатів – 26 осіб 

 

Присутні – 16 депутатів та міський голова 

 

Відсутні:  Близнюк В.І. 

 Демиденко Н.М. 

 Захарченко А.О. 

 Клепач В.О. 

 Люльченко О.А. 

 Міхєєв Д.С. 

 Пазюк С.Г. 

 Шикеринець І.С. 

 Тарасенко Т.В. 

Марченко В.М. 

 

Головував на сесії міський голова Сімонов А.В. 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання тридцять 

восьмої сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію вніс депутат міської ради Куча 

О.Є.: обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – Дубецький Б.В. та 

Йощенко В.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Куча О.Є. вніс пропозицію обрати лічильну комісію 

у складі трьох осіб, персонально – Білик Ю.В., Курочка О.С. та Ящик О.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд тридцять восьмої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання виноситься 39 питань. Вони 

обговорювалися на засіданнях постійних комісій, які відбулися 19,20,21,22 та 

сьогодні, 28 вересня 2022 року. Таким чином, був сформований проєкт порядку 

денного, який налічує 39 питань та, відповідно до Регламенту Ради, „Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про результати діяльності Лубенської окружної прокуратури на 

території Пирятинської міської територіальної громади у І півріччі 2022 року 

2. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2022 рік 

3. Про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади“ на 2021-2022 роки 

4. Про внесення змін до Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської територіальної громади на 2022 рік 

5. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2022 році 

6. Про внесення змін до Програми розвитку пріоритетних видів спорту на 

2022 рік 

7. Про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та його 

безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2022 рік 

8. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної 

громади на 2022 рік 

9. Про внесення змін до Статуту Березоворудської загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області 

10. Про внесення змін до Статуту Вікторійської загальноосвітньої школи 

І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області 

11. Про внесення змін до Статуту Вишневецької загальноосвітньої школи 

І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області 

12. Про внесення змін до Статуту Новомартиновицької загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області  



13. Про внесення змін до Статуту Повстинської загальноосвітньої школи        

І-ІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області 

14. Про внесення змін до Статуту Теплівської загальноосвітньої школи         

І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області  

15. Про внесення змін до Статуту Пирятинського ліцею № 4 

Пирятинської міської ради Полтавської області 

16. Про внесення змін до Статуту Пирятинського ліцею № 6 

Пирятинської міської ради Полтавської області 

17. Про передачу основних засобів Пирятинському ліцею Пирятинської 

міської ради Полтавської області 

18. Про передачу основних засобів Пирятинському ліцею №4 

Пирятинської міської ради Полтавської області 

19. Про передачу нерухомого майна на баланс виконавчого комітету 

Пирятинської міської ради 

20. Про припинення Калиновомостівської загальноосвітньої школи І-ІІ 

ступенів Пирятинської райдержадміністрації Полтавської області в результаті 

ліквідації 

21. Про затвердження щомісячної плати та встановлення пільг за 

навчання у Пирятинській школі мистецтв на 2022-2023 рік 

22. Про передачу відділу культури, туризму та охорони культурної 

спадщини Пирятинської міської ради в оперативне управління та на баланс 

малоцінних необоротних матеріальних активів 

23. Про внесення змін до рішення двадцять третьої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 24 грудня 2021 року № 906  

24. Про безоплатне прийняття у власність Пирятинської міської 

територіальної громади медичного обладнання 

25. Про припинення комунального підприємства „ПЕРЕВОД“ шляхом 

ліквідації 

26. Про надання згоди на передачу основних засобів комунальному 

підприємству „Пирятин-агроліс“ 

27. Про внесення змін до Положення про преміювання, встановлення 

надбавок до посадових окладів та надання матеріальної допомоги міському 

голові, працівникам виконавчого комітету Пирятинської міської ради, його 

структурних підрозділів, самостійних відділів та управлінь 

28. Про внесення змін до рішення виконавчого комітету Вікторійської 

сільської ради народних депутатів від 03 червня 1994 року 

29. Про затвердження ПрАТ ,,Київстар“ технічної документації з 

нормативної грошової оцінки земельної ділянки 

30. Про затвердження технічної документації щодо інвентаризації 

земельної ділянки комунальної власності розташованої за адресою: 

вул.Поліська,64А, с.Нові Мартиновичі Лубенського району Полтавської області 

31. Про укладення договору оренди землі з громадянином Костяним О.С. 

32. Про дострокове припинення договору оренди земельної ділянки з 

ПрАТ „Київстар“ 



33. Про укладення договору оренди землі з ТОВ „Юкрейн Тауер 

Компані“ 

34. Про внесення змін до рішення двадцять сьомої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 23 лютого 2022 № 134  

35. Про внесення змін до рішення тринадцятої сесії Пирятинської міської 

ради восьмого скликання від 28 липня 2021 року № 615  

36. Про затвердження громадянці Пономаренко Л.М. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

37. Про укладення (поновлення) договору оренди землі в комплексі з 

розташованим на ній водним обʼєктом з громадянином Хропком О.І. 

38. Про укладення договору оренди землі з АТ „Укргазвидобування“ 

39. Про надання дозволу ТОВ „ПКЗ-АГРО“ на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо інвентаризації земель 

сільськогосподарського призначення 

40. Різне 

 

Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти порядок денний за основу. 

 

Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний тридцять 

восьмої сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний пленарного засідання тридцять восьмої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 39 питань та 

„Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – до 2 хв. 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 2 годин. У разі необхідності, 

головуючим може бути оголошена перерва. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 



  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання. 

Хвилина мовчання. 

 

Міський голова Андрій Сімонов та військовий комісар Олександр Грицун 

вручили Орден Богдана Хмельницького ІІІ ступеня посмертно, вдові загиблого 

земляка, старшого сержанта Володимира Масленка. 

 

На засідання сесії прибув та зареєструвався депутат Василенко М.В. 

 

Слово для виступу взяв Куча О.Є., депутат міської ради, який попросив в 

установлений термін надати інформацію на депутатське запитання, а саме: 

скільки ставків налічується на території громади та прізвища орендарів. 

Запропонував в найкоротший термін провести їх інвентаризацію та оголосити 

тендер для передачі ставків в оренду з метою створення місць для відпочинку 

жителів громади, риболовлі та окультурення території. З метою залучення 

більш ширшого кола бажаючих, запропонував провести роз’яснювальну 

роботу, в т.ч. шляхом висвітлення інформації на сайті міської ради. 

Запропонував також під час формування бюджету на наступний, 2023 рік, 

передбачити в бюджеті територіальної громади кошти для облаштування 

паркомісць біля установ, підприємств, організацій із залученням коштів 

керівників та власників. Рекомендував також звернути увагу на створення 

паркомісць та пішохідних зон в районі магазину „Хвилинка“ та винести дане 

питання на розгляд комісії з безпеки дорожнього руху при виконкомі міської 

ради. 

Стадник Є.В., начальник відділу із земельних та екологічних питань, який 

повідомив, що на даний час, на території громади передано в оренду п’ять 

ставків. Щоб провести інвентаризацію усіх водойм, необхідні кошти для 

виготовлення паспорту обʼєкта, проведення нормативно-грошової оцінки та 

земельних торгів. В умовах воєнного стану, на рівні держави, прийняті 

нормативні документи, що стосуються казначейського обслуговування, які 

забороняють здійснювати фінансування вказаних видів робіт. 

 

Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Дігтяря А., заступника керівника Лубенської окружної прокуратури, який 

проінформував про результати діяльності Лубенської окружної прокуратури на 

території Пирятинської міської територіальної громади у І півріччі 2022 року. 



ВИСТУПИЛИ: 

Куча О.Є., депутат міської ради, який поцікавився чи фіксувалися 

випадки торгівлі алкогольними напоями під час комендантської години на 

території Лубенського району? 

Дігтярь А., заступник керівника Лубенської окружної прокуратури, який 

відповів, що дане питання відноситься до адміністративного правопорушення, 

тому розслідування не проводилися. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брало участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 331 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Захарченко Т.М., головного спеціаліста відділу соціального захисту та 

охорони здоровʼя, яка проінформувала про внесення змін до Комплексної 

програми соціального захисту та соціального забезпечення населення на 2022 

рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 332 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю, 

яка проінформувала про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської 

міської територіальної громади“ на 2021-2022 роки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 333 додається). 

 

 

 



4. СЛУХАЛИ: 

Горбенко К.М., економіста КП „Каштан“, яка проінформувала про 

внесення змін до Програми покращення благоустрою Пирятинської міської  

територіальної громади на 2022 рік. Повідомила, що зміни пропонуються у 

зв’язку з необхідністю виділення додаткових коштів на придбання паливно-

мастильних матеріалів. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сімонов А.В., міський голова, який сказав, що збільшення об’ємів 

використання пального комунальним підприємством прямо пропорційно 

пов’язане зі збільшенням об’ємів сміття, яке жителі продукують та зносять на 

контейнерні майданчики. Мова, передусім, про сміття, яке взагалі заборонено 

виносити до контейнерів: рослинні рештки, будівельні відходи, старі меблі та 

побутова техніка. Разом з тим, значна кількість жителів не уклала договорів з 

КП „Каштан“ на вивезення ТПВ, отже не сплачує за послуги. Робота з 

виявлення та притягнення до адміністративної відповідальності таких 

порушників вже ведеться. У частини мешканців приватних домоволодінь 

супротив викликає і нововведення – індивідуальні контейнери. Багато жителів 

вулиць, на яких розпочато видачу контейнерів, відмовляються від них, але 

найближчим часом контейнерні майданчики залишаться тільки біля 

багатоповерхівок.  

Гусак О.М., Куча О.Є., депутати міської ради, які взяли участь в 

обговоренні даного питання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 334 додається). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Гаркавенка О.М., директора КП „Пирятинська лікарня“, який 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку та підтримки 

Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ 

у 2022 році. Повідомив, що має потенційний конфлікт інтересів з даного 

питання, тому участі в обговоренні та голосуванні брати не буде. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 335 додається). 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту , яка 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку пріоритетних видів 

спорту на 2022 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 336 додається). 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку дорожнього руху та 

його безпеки в Пирятинській міській територіальній громаді на 2022 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 337 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 

2022 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ –16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 338 додається). 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Березоворудської 



загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської 

області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 339 додається). 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Вікторійської загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 340 додається). 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Вишневецької загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 341 додається). 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Новомартиновицької 

загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської 

області.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 342 додається). 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Повстинської загальноосвітньої 

школи І-ІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 343 додається). 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Теплівської загальноосвітньої 

школи І-ІІІ ступенів Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 344 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Пирятинського ліцею № 4 

Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 345 додається). 

 



16. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про внесення змін до Статуту Пирятинського ліцею № 6 

Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 346 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про передачу основних засобів Пирятинському ліцею 

Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 347 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про передачу основних засобів Пирятинському ліцею №4 

Пирятинської міської ради Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 348 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про передачу нерухомого майна на баланс виконавчого 

комітету Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 349 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про припинення Калиновомостівської загальноосвітньої школи 

І-ІІ ступенів Пирятинської райдержадміністрації Полтавської області в 

результаті ліквідації. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 350 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Холода О.О., завідувача сектору управління мережею культурно-

громадських установ та бібліотечних закладів, який проінформував про 

затвердження щомісячної плати та встановлення пільг за навчання у 

Пирятинській школі мистецтв на 2022-2023 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 351 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Ковшову Л.Б., начальника відділу бухгалтерського обліку та звітності, 

яка проінформувала про передачу відділу культури, туризму та охорони 

культурної спадщини Пирятинської міської ради в оперативне управління та на 

баланс малоцінних необоротних матеріальних активів. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 352 додається). 

 



23. СЛУХАЛИ: 

Захарченко Т.М., головного спеціаліста відділу соціального захисту та 

охорони здоровʼя, яка проінформувала про внесення змін до рішення двадцять 

третьої сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання від 24 грудня 2021 

року № 906.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ –15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 353 додається). 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Захарченко Т.М., головного спеціаліста відділу соціального захисту та 

охорони здоровʼя, яка проінформувала про безоплатне прийняття у власність 

Пирятинської міської територіальної громади медичного обладнання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ –15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 354 додається). 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про припинення комунального підприємства „ПЕРЕВОД“ 

шляхом ліквідації. 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 355 додається). 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Коверду О.Г., юрист-консульта КП „Каштан“ яка проінформувала про 

надання згоди на передачу основних засобів комунальному підприємству 

„Пирятин-агроліс“. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 356 додається). 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики, яка проінформувала про внесення змін до Положення 

про преміювання, встановлення надбавок до посадових окладів та надання 

матеріальної допомоги міському голові, працівникам виконавчого комітету 

Пирятинської міської ради, його структурних підрозділів, самостійних відділів 

та управлінь. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сімонов А.В., міський голова, який повідомив, що має потенційний 

конфлікт інтересів з даного питання, тому участі у обговоренні та голосуванні 

брати не буде. 

Йощенко В.М., депутат міської ради, який повідомив, що має 

потенційний конфлікт інтересів з даного питання, тому участі у обговоренні та 

голосуванні брати не буде. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 15 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

 Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 357 додається). 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

Вікторійської сільської ради народних депутатів від 03 червня 1994 року. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 358 додається). 

 

 



29. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження ПрАТ ,,Київстар“ технічної 

документації з нормативної грошової оцінки земельної ділянки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 359 додається). 

 

30. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження технічної документації щодо 

інвентаризації земельної ділянки комунальної власності розташованої за 

адресою: вул.Поліська,64А, с.Нові Мартиновичі Лубенського району 

Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 360 додається). 

 

31.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з громадянином 

Костяним О.С. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 361 додається). 

 

32.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про дострокове припинення договору оренди земельної 

ділянки з ПрАТ „Київстар“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 362 додається). 

 

33.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з ТОВ „Юкрейн 

Тауер Компані“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 363 додається). 

 

34.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до рішення двадцять сьомої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 23 лютого 2022 № 134.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 364 додається). 

 

35.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до рішення тринадцятої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання від 28 липня 2021 року № 615.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 365 додається). 

 

36.СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження громадянці Пономаренко Л.М. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки.  



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 366 додається). 

 

37. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення (поновлення) договору оренди землі в 

комплексі з розташованим на ній водним обʼєктом з громадянином Хропком 

О.І. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 367 додається). 

 

38. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з АТ 

„Укргазвидобування“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

  

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 368 додається). 

 

39. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу ТОВ „ПКЗ-АГРО“ на виготовлення 

технічних документацій із землеустрою щодо інвентаризації земель 

сільськогосподарського призначення. Пояснив, що мова йде про землі під 

польовими дорогами. Відповідаючи на запитання депутата Ящика В.М. щодо 

можливості користування польовими дорогами одноосібникам, пояснив, що 

землі передаються в оренду ТОВ „ПКЗ-АГРО“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Догадаєв О.І., директор ТОВ „ПКЗ-АГРО“, який сказав, що ціна питання 

становить близько 500 тис.грн. На даний час у підприємства знаходиться 175 га 

землі під дорогами, які на даний час розорані і обробляються. Ці землі 



підпадають під статтю 98 Земельного кодексу, на які поширюється право 

земельного сервітуту, відповідно до якої, власники або землекористувачі 

земельних ділянок чи інші заінтересовані особи мають право проходу, проїзду 

по наявному шляху. 

Ящик В.М., який сказав, що на його думку, в результаті прийняття даного 

рішення, постраждають люди, які виявлять бажання обробляти свої землі 

самостійно. 

Куча О.Є., депутат міської ради, який запитав керівника ТОВ „ПКЗ-

АГРО“, з якою метою керівництво планує орендувати землі під дорогами. 

Догадаєв О.І., відповідаючи на запитання депутата, сказав, що метою 

звернення є приведення землевпорядної документації до вимог діючого 

законодавства. Якщо земля обробляється і підприємство від цього має 

прибуток, воно готове платити податок на законних умовах. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 1 особа; 

  „проти“ – 5 осіб; 

 „утрималися“ – 11 осіб. 

 

РІШЕННЯ НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий, міський голова Сімонов А.В., подякував усім за роботу та 

оголосив тридцять восьму сесію Пирятинської міської ради восьмого скликання 

закритою. 

 

Звучить гімн України. 

 

 

 

Міський голова А.В. Сімонов 

 

 

 

Головний спеціаліст секретаріату 

виконкому міської ради О.М. Журавель 


